
Op 5 november 2020 heeft de kascommissie, bestaande uit Nicole Kemmink en Sanne Faber, inzage 

gekregen in de jaarstukken. Vanuit het bestuur was penningmeester Karin Hermans hierbij aanwezig.  

Op deze wijze heeft de kascommissie inzage gekregen in en toelichting bij de gevoerde boekhouding 

van de club en de financiële verslaglegging, bestaande de balans per 31 augustus 2020 en de winst 

en verlies rekening over het seizoen 2019/2020. 

Evenals het vorige jaar was inhoudelijk alles prima op orde. Ook de financiële gezondheid is goed, 

hoewel we kwetsbaar blijven voor grote tegenvallers. 

De winst lijkt heel hoog, maar dit geeft een vertekend beeld, omdat door de corona-crisis een deel 

van de zaalhuur is kwijt gescholden. Echter voor komend boekjaar zal deze wel betaald moeten 

worden en zal er dus nog steeds gekeken moeten worden naar een manier om meer inkomsten te 

genereren. 

De overstap naar een digitaal platform voor de boekhouding is een goede stap geweest. Hierdoor 

wordt de inzage in en het invoeren van de gegevens vele malen makkelijker 

Afsluitend wil de kascommissie aangeven dat het gevoerde financiële beleid over het jaar 2019/2020 

met veel inzet en energie van de penningmeester  e.a. is uitgevoerd om deze op een zorgvuldige en 

juiste wijze in te vullen. 

De kascommissie verzoekt hierbij aan de ALV om decharge te verlenen aan het gevoerde beleid. 

Amsterdam, 15 november 2020 
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